
Protokoll styrelsemöte 180108 

Närvarande: Kajsa Landström, Maria Hermansson, Maria Jisfält, Kristine Larsson, Britta 
Grönqvist, Dan Melander & Annika Ström Öberg 

1. Mötet öppnades 

2. Till justerare valdes Dan Melander 

3. Dagordningen godkändes 

4. Kassörens rapport: Ett utskick till medlemmar behöver göras angående att avgiften för 
lottinnehavare är höjd till 150 inför odlingssäsongen 2018. Kristine ansvarar för att ett sådant 
utskick görs. Kajsa ansvarar för att informationen angående avgifter ändras på hemsidan. 

5. Medlemsfrågor: Inga medlemsfrågor togs upp utöver det som nämnts i punkt 4. 

6. Årsmötet: Kajsa skriver verksamhetsberättelse, verksamhetsplan, dagordning, förslag på 
stadgeändring (minskning av antalet styrelseledamöter), dagordning samt kallelse till 
årsmötet. Styrelsen ansvarar gemensamt för att alla handlingar skickas ut enligt tidsplan i 
föreningens stadgar. 

Annika Ström Öberg föreslogs som årsmötets ordförande och accepterade detta. 

7. Övriga frågor: Diskussion kring workshop om utveckling av området, som kommer att 
hållas i direkt anslutning till årsmötet. 

Genomgång av verksamhetsberättelsen för det gångna året. 

8. Mötet avslutades 

    


